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Verslag 

 
Aanwezig: Peter Robbens, Geert Verdoodt, Johan Permentier, Mieke Seminck, Erik Chevrolet, Patrick 
Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, Josefien Van Peteghem, Bart Spruijt 
Verontschuldigd: Gery Follens, Johan Dehaes 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 27/11 

Het verslag van 27 november 2023 wordt goedgekeurd. 
Erik Chevrolet benadrukt daarbij dat hij zeker wil dat het idee omtrent het verschuiven van het 
sportjaar concreet bekeken moet worden. 
 

2 STATUS COMMUNICATIE (BART) 

Bart Spruijt, personeelslid verantwoordelijk voor de communicatie, is aanwezig om een status te 
geven aan de Raad van Bestuur omtrent alles wat momenteel gebeurt rond de communicatie in en 
van onze federatie. Zijn o.a. aan bod gekomen: 

 Website 
Mieke vraagt om bij een eventuele volgende update van de website de “laatste aanpassingen” 
onderaan de website meer te specifiëren ipv. nu enkel de algemene pagina  

 Nieuwsbrief 
Geert laat weten dat hij nog nooit een uitnodiging kreeg om zich in te schrijven voor de 
nieuwsbrief. Een nieuwe oproep zou misschien nog wat nieuwe abonnees kunnen opleveren. 
Bart stelt voor dat er eventueel eenmaal per jaar een nieuwe uitnodiging voor de nieuwsbrief 
zou verstuurd kunnen worden. 

 Sociale Media (fb, Instagram, YouTube,…) 
 Podcast ‘Track Record’ 
 … 

 
Het imago van onze federatie wordt voor een groot stuk ook bepaald door communicatie. Door meer 
in te zetten op professionalisering wat communicatie betreft, geeft dit meer vertrouwen in de 
federatie. 
Het is belangrijk om zelf hét referentiekanaal te blijven voor atletiek en zelf de verhalen te 
vertellen. Door te kiezen voor sterke kanalen, word je geassocieerd met kwaliteit. 
 
2024 zal een belangrijk atletiekjaar worden en dus ook op vlak van communicatie: 

 Meer inzetten op video 
 LinkedIn opbouwen 
 Podcast verbreden (keuze van gasten meer uitbreiden) 
 Project estafetteploegen (op vraag van Allianz) 
 TikTok onderzoeken (in combinatie met app?) 
 (Sociale) mediatraining voor eliteatleten - > 21 februari 2024? 
 Evolutie AI opvolgen (impact op communicatie) 
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3 TOPSPORT 

EK Veldlopen: prima prestaties 
Welke richting we uitgaan de komende jaren (althans vanuit Vlaamse zijde) is absoluut nog niet 
bepaald. 
 
Contracten Sport Vlaanderen:  

 Timothy Herman heeft een contract gekregen van 6 maand, tot de sluitingsdatum voor 
selectie voor de OS. Als hij zich plaatst, wordt het verlengd. 

 Obasuyi en Iguacel zijn stopgezet, Tibo De Smet: aanvraag werd niet aanvaard. 
 Niet op de elitelijst: VDAB-contracten voor Hanne verbruggen, Jochem Vermeulen en Jef 

Vermeiren. Thomas Vanderplaetsen gaat zijn laatste jaar in met een VDAB-contract. 
 De overige atleten behouden hun contract bij Sport Vlaanderen 

 

4 FEEDBACK KBAB 

 Nieuwe statuten werden goedgekeurd 
 Nieuwe naam: Belgian Athletics 
 Diploma’s van de nationale Interclubs zullen in 2024 opnieuw uitgereikt worden op de Gouden 

Spike. 
 Er zal een kandidaat-organisator gezocht worden voor het ALLIANZ BK Alle Categorieën. Er is 

geen parking beschikbaar aan het Koning Boudewijnstadion gezien die ingenomen is door het 
festival Couleur Café. Indien er meerdere kandidaten zijn, wordt er toegewezen op basis van 
het insteekbedrag. 

 Kaarten van clubafgevaardigden zullen afgeschaft worden 
 

5 GOED BESTUUR (ZELFEVALUATIE, EVALUATIE GOVERNANCE, RISICOANALYSE…) 

Er werd naar jaarlijkse gewoonte de zelfevaluatie (goedbestuur.be) ingevuld door de leden van de 
rvb. Het rapport werd ter beschikking gesteld en besproken. De belangrijkste conclusies zijn: 
 
Duidelijk in de samenvatting: diversiteit. 
Aandachtspunten competenties: creatief denken, netwerken 
Sterke competenties: aansturen en interne procedures/wetgeving/statuten 
 
Rond diversiteit hebben we een project lopen waarbij de federatie een diversiteitslabel van Actiris 
probeert te behalen. 
De samenstelling van de rvb blijft een aandachtspunt (1 vrouw, 1 niet-Belg) 
 
De vergaderkalender en agenda 2024 werd goedgekeurd. 
 
De risicoanalyse wordt overlopen en bevestigd.  
Een nieuw aandachtspunt i.v.m. GDPR: medische commissie volgt het medisch dossier van topsporters 
op in een applicatie. DPIA is uitgevoerd door DPO en aanbevelingen worden nu opgevolgd. 
De financiële situatie van de VAL (jaarlijks verlies sinds Corona) wordt van kort bij opgevolgd. De 
ledenaantallen herstellen zich slechts moeizaam. De lange termijn studie tijdens de strategische 
oefening voorziet een substantiële verbetering vanaf 2025 (vooral door verschuivingen in de 
personeelskost). Deze mening wordt bevestigd. 
De financiële situatie van de KBAB (VAL draagt 50% bij indien tekorten) blijft ook een aandachtspunt 
en een belasting van onze eigen begroting. 
 
In kader van nieuwe regels goed bestuur is er een aanpassing nodig van de deontologische code voor 
bestuurders. Paragraaf over onkostenvergoeding werd toegevoegd en nieuwe versie goedgekeurd. 
 
Het verschil in governance tussen VAL en KBAB blijft ook een aandachtspunt.  
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6 VERHUUR HW DOOR PROVINCIES EN BTW 

Alle PC’s verhuren materiaal, deze facturen zijn BTW-plichtig. Daarom is alles vorig jaar in onze 
boekhouding geïntegreerd. Gezien de omvang van de verhuur is dat in de eerste plaats met PC Oost-
Vlaanderen gebeurd, maar alle PC’s vallen onder dezelfde regel. Dus moet deze werking worden 
uitgebreid, grondig worden bekeken en gestructureerd. 
 
Het bestuur is van mening dat centraal beheer van aankoop en verhuur de beste keuze is. De 
uitdaging is de juiste organisatie/structuur te vinden om te laten werken. 
 
Peter: voorstander om een aparte vzw op te richten voor logistiek materiaal ter ondersteuning van 
alle Vlaamse clubs. Iedereen gaat akkoord. 
De helft leden van de provincies, de helft van de federatie zetelen hierin.  
Het huurgeld van het huidige seizoen gaat terug naar van wie het materiaal toebehoorde. Vanaf 1 
april 2024 wordt overgeschakeld naar de vzw. 
 
Er zal een inventaris gemaakt moeten worden van al het materiaal dat over de provincies heen in 
verhuur zit. 
 

7 AANKOOP MATERIAAL TIMETRONICS 

De Vlaamse Atletiekliga heeft enkele jaren geleden grote scoreborden aangekocht. Voornamelijk 
bedoeld voor de kampnummers. 
Deze worden nu echter ook gebruikt voor de uitslagen van de loopnummers waardoor er meer nodig 
zijn. Dit zorgt echter voor een logistiek probleem wat vervoer betreft want dit alles past niet meer in 
een kleine camionette. 
Het is altijd de bedoeling geweest dat al het materiaal bruikbaar moet zijn door de clubs, maar 
hierdoor is dit niet eenvoudig meer. 
Er zou dus beslist moeten worden of en welk type scoreborden er wordt bijgekocht: kleine 
scoreborden zouden het vervoer eenvoudig kunnen maken. 
Er zal op korte termijn een ARGUS camera worden aangekocht. Verdere beslissingen worden genomen 
in nieuwe organisatievorm. (zie vorig punt) 
 

8 WERKGROEP FINANCIEEL MODEL WEDSTRIJDORGANISATIES 

Er wordt een werkgroep opgericht waarin een businessmodel opgesteld kan worden voor  
 Een standaard meeting 
 Een kampioenschap 
 … 

Om rendabel te zijn. 
Peter en Patrick nemen deel. 
 
 

9 TOPSPORTHAL (FUNCTIONEREN CAFETARIA) 

De cafetaria lijkt goed te lopen. De uitbater komt zijn afspraken na met de organiserende clubs. 
 
Mieke: de hygiëne van de toiletten laat vaak te wensen over op trainingsdagen. Ludwig raadt aan om 
er foto’s van te nemen zodat wij Sport Vlaanderen hierop te kunnen aanspreken. 
 
 

10 FEEDBACK COMMISSIES 

10.1 BC Competitie 

De commissie op KBAB-niveau heeft vergaderd. 
Er zijn een aantal reglementen en lastenboeken besproken. Deze worden nog vertaald en vergeleken 
alvorens deze gepubliceerd worden. 
BK Jun/Bel: tijden op 3.000m zullen ook meetellen voor de selectie op 5.000m. 
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10.2 BC Jeugd 

Er is vorige week vergadering geweest. Items: 
 Verdeelsleutel JSF. Dit jaar hebben 85 clubs ingetekend. 
 Trends: terug meer wedstrijddeelname 
 Er wordt meer scholing gevolgd dus trainers, en dus meer diploma’s (Ludwig voegt eraan toe 

dat dit ook zal resulteren in meer subsidies voor ons) 
 Hervorming Pup/Min: feedback RVB werd besproken. Men heeft vooral meegenomen dat de 

beperkingen niet te veel in het kamp van de clubs mogen gebeuren maar dat de 
verantwoordelijkheid voornamelijk bij de atleet zelf moet liggen. 

 Bespreking inhoud verschillende disciplines (ver-aanloop beperken ja of neen, aantal 
sprongen bij hoogspringen, … enz.). Alles wordt ook nog afgetoetst bij trainers. 

 Vragen besproken die de commissie heeft ontvangen. 
 

 

10.3 BC Recreatie 

Géén vergadering geweest. 
 

11 VERTEGENWOORDIGING RVB OP AV PC’S 

 Antwerpen: 27/1 (Edegem, 10u00) : Johan Permentier 
 Vlaams-Brabant: 20/1 (Kessel-Lo, 14u00): Johan De Haes 
 Limburg: 20/1 (Alken, 14u30): Mieke Seminck er kan uitzonderlijk niemand aanwezig zijn 
 Oost-Vlaanderen: 20/1 om 14u00 (Ninove): Patrick Van Caelenberghe 
 West-Vlaanderen: 20/1 (Zwevegem, 14u30): Erik Chevrolet 

 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 Josefien stelt een voorstel op voor de vergaderdata in 2024 
 
 

13 VARIA 

 Gouden Spike: Geert Verdoodt heeft bedenkingen dat de clubnaam van atleten nooit vermeld 
werd. Mieke volgt deze vraag. 
Rutger is van mening dat de atleet zelf hier centraal staat en dat de atleet zelf eventueel wel 
zijn/haar club kan vermelden in een bedankingswoordje. 
Ludwig voegt er ook nog aan toe dat nog nooit gerefereerd werd naar de club van de atleten. 
Het is pas sinds kort dat de trainers er ook bij vermeld worden. Het is een nationaal event 
waarin de atleten in nationale uitrusting in de kijker staan. De doelgroep is extern, de 
sponsor wil dit als uithangbord gebruiken. 
Bart benadrukt ook dat er altijd consequent clubs vermeld worden in ALLE communicatie, 
behalve bij de communicatie rond de Gouden Spike. 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Raad van Bestuur 
(23/10/2023) 

Patrick Van 
Caelenberghe en Dirk 
Libotte (advocaat – 
kandidaat 
federatieparket) 
kennen elkaar op 
professioneel vlak 

Goedkeuring 
kandidatuur Dirk 
Libotte voor 
federatieparket. 

Patrick neemt niet 
deel aan de 
(goed)keuring 

Raad van Bestuur 
(27/11/2023) 

Gery Follens is de 
vader van VCJ-
kandidaat Ken Follens 

Bevestiging 
kandidatuur VCJ-lid 

Beslissing is genomen 
zonder deelname Gery 
Follens. 

 


